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Vragen van de leden Albert de Vries en Fokke (beiden PvdA) aan de minister 
voor Wonen en Rijksdienst en de staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu 
over de privatisering van het toezicht in de bouw (ingezonden 30 november 
2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Bouwconstructies zeer onveilig door privaat toezicht»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten hoe vanaf 2015 het toezicht in de bouw wordt vormgege-
ven? 

Vraag 3
Bent u met het Centraal Overleg Bouwconstructies van mening dat als 
opdrachtgevers zelf een constructeur kunnen contracteren de onafhankelijk-
heid en de kwaliteit van het bouwtoezicht in het geding zijn?  Zo ja, kunt u dit 
toelichten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u aangeven op welke wijze u de kwaliteit van privaat toezicht gaat 
waarborgen, hoe de aansprakelijkheid van private toezichthouders wordt 
geregeld en hoe de sanctionering op ondeugdelijke constructies wordt 
vormgegeven? 

Vraag 5
Bent u van mening dat veiligheid primair het domein van de overheid is? 
Kunt u toelichten hoe dit zich verhoudt met het voornemen om het bouwtoe-
zicht en met name ook het toezicht op constructies te privatiseren? 

Vraag 6
Hoe kijkt u aan tegen een systematiek waarin het bouwtoezicht niet wordt 
geprivatiseerd, maar wordt belegd bij de regionale Uitvoeringsdiensten, om 
zodoende de kwaliteit en onafhankelijkheid van de toetsing van constructies 
beter te concentreren en te waarborgen? Kunt u ook aangeven welke 
synergievoordelen dit zou kunnen opleveren?

1 Dagblad Metro 27 november 2012
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